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Toelichting:
Minister Gerd Leers (asiel en immigratie) is onlangs een proef begonnen in diverse
provincies om vluchtelingen met een verblijfsvergunning sneller woonruimte te geven.  In de
voorgestelde aanpak wordt binnen 10 weken woonruimte toegewezen in een bepaalde
gemeente. Als ze deze woning weigeren, mogen ze niet langer in het asielzoekerscentrum
blijven en moeten ze zelf zorgen voor onderdak.

De meeste vluchtelingen willen zich graag vestigen in steden, omdat ze daar sneller aan
werk denken te komen of omdat daar al familieleden en landgenoten wonen. Woningen in
dorpen of kleinere gemeenten worden om die reden geweigerd. Maar in veel steden heerst
woningnood. Andere gemeenten blijven juist zitten met de woningen die ze verplicht
beschikbaar houden voor vluchtelingen. Zo hebben de Zeeuwse gemeenten de opdracht om
tot het einde van het jaar nog 150 tot 200 vluchtelingen onder te brengen. De huizen zijn er,
maar de vluchtelingen niet. De provincie Zeeland heeft eerder aangegeven dat zij nadenken
om gezamenlijke huisvesting te ontwikkelen voor jonge, alleenstaande asielzoekers.

De SP-fractie heeft de volgende vragen:

1. Is het college het met de SP eens dat de integratie van vluchtelingen met een
verblijfsvergunning sneller en beter kan & zal verlopen als zij zich tussen (mede)
Nederlanders kunnen vestigen? Zo ja, is het college het dan ook met de SP eens dat
gezamenlijke huisvesting niet bevorderlijk is voor verdere integratie? Zo nee, waarom
niet?

2. De SP is van mening dat aanbieden van een woning in een Zeeuwse gemeente aan
deze nieuwe Nederlanders een positieve bijdrage zal leveren en daarnaast een
effectief middel kan zijn om de krimp en de vergrijzing in delen van Zeeland te
bestrijden. Hoe staat het college er tegenover om dit bij de 13 gemeenten van
Zeeland onder de aandacht te brengen en te stimuleren?

3. Is het college het met de SP eens dat goed voorbeeld, goed doet volgen? En dat wij
in Zeeland dit niet als proef zoals in Friesland, Drenthe en een deel van Utrecht, maar
tot beleid moeten gaan maken? Zo ja, op welke termijn en hoe kan dit gerealiseerd
worden? Zo nee, waarom niet ?
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